
 

 

 

 

 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Σέρρες, 13/07/2022 
 
Του:  Βουλευτή Σερρών Κωνσταντίνου Μπούμπα 
 
ΠΡΟΣ: Τoν  Υπουργό  Eθνικής Άμυνας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Oικονομικά των στρατιωτικών» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

 Όπως πληροφορούμαστε, το τελευταίο διάστημα, υπάρχουν αντιδράσεις των στελεχών 
των Ενόπλων Δυνάμεων σχετικά με τις χρηματικές αποζημιώσεις που δικαιούνται. Σε 
κάθε περίπτωση, οι τελευταίες δεν πρέπει να θεωρηθούν σημείο των καιρών και κατ’ 
επέκταση να υποβαθμιστούν. Η πραγματικότητα είναι ότι η Πολιτεία χρησιμοποιεί τους 
στρατιωτικούς σε διάφορα καθήκοντα, ολοένα και περισσότερο, δίχως να ενδιαφέρεται, 
ούτε για τα δικαιώματά τους, ούτε για τις απολαβές τους, ούτε για τις συνθήκες εργασίας 
τους.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1) Προτίθεσθε να αναγνωρίσετε και να αποζημιώσετε την υπερωριακή αποζημίωση των 

στρατιωτικών; 
 

2) Θα χορηγήσετε στους στρατιωτικούς αποζημίωση για τις 24ωρες υπηρεσίες που 
εκτελούν με αναγνώριση των σχετικών ποιοτικών διαφοροποιήσεων (αργίες); 

 

3) Θα προσαρμόσετε τις αποζημιώσεις εκτέλεσης υπηρεσίας και εκείνες που αφορούν 
σε έξοδα μεταθέσεως στα σημερινά επίπεδα κόστους ζωής; 

 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
 
Κωνσταντίνος Μπούμπας 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6423

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/7/2022




